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Protokół Nr LXXVI/23 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

w dniu 28 grudnia 2023 r. 

  w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

 

Godzina rozpoczęcia: 13 05 

Godzina zakończenia: 14 45 

 

Ad.1. Sesję Rady Miejskiej Mieroszowa otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Mieroszowa – Pani Violetta Kopka. 

Przewodnicząca przywitała zaproszonych gości: 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Lipińskiego, 

- Zastępcę Burmistrza – Pana Mariusza Pawlaka. 

- Skarbnika Gminy – Panią Joannę Błażuk, 

- Dyrektorów jednostek, 

- Kierowników poszczególnych referatów, 

- Radnych Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Violetta Kopka na podstawie zalogowanych 

urządzeń stwierdziła, że na sesji obecnych jest 12 Radnych, czyli ustawowa większość do 

podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

 

Lista obecności zaproszonych gości 

stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 3. Przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie obecności. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu 30 listopada 2023 r. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 
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7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżaw i najmu. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących  

z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2023 r. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów. 

11. Projekt uchwały budżetowej Gminy Mieroszów na 2024 rok. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXXIV/206/2021 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 kwietnia 2021r. w sprawie 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 

bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia 

Klub „Senior+” w Golińsku. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia  planu pracy 

Komisji Ogólnej na I półrocze 2024 r. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2024 roku. 

16. Wolne wnioski, informacja, apele, w tym mieszkańcy. 

17. Zakończenie obrad. 

 

Nikt nie wniósł uwag do porządku obrad. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu 30 listopada 2023 r. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół z LXXV sesji został sporządzony i wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady. Radni otrzymali również protokół e-mailem. 

 

Nikt nie wniósł uwag do protokołu z sesji. 

 

Protokół z LXXV sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 listopada 2023 r. został przyjęty 

12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Zestawienie z głosowania nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z 30 listopada 2023 r. 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

radnych omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie pkt. 2 w zakresie Zamówień 

Publicznych i Projektów, kto jest wykonawcą drogi i jaki jest termin realizacji inwestycji, 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że jest to firma ADBUD, 

termin zakończenia inwestycji do 30 maja 2024 r., mamy już podpisaną umowę. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie pkt. 9 w zakresie Zamówień 

Publicznych i Projektów, czy dotyczy to również terenów wsi. Najczęściej na wsi  

w Kowalowej, a myślę, że nie jesteśmy jedyna wsią, utrzymaniem czystości na terenie 

przystanków i innych terenów publicznych zajmujemy się sami. Jeżeli chodzi o pkt. 16 w tym 

samym zakresie to czy jest jakaś koncepcja na to gdzie by to miało być i jak wyglądać. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że utrzymanie czystości 

dotyczy również terenów wsi, jeżeli chodzi o pkt. 16 to mówimy o drodze z ul. Słowackiego 

na wieżę parkową oraz stworzenie biura informacji turystycznej w budynku przy ul. 

Żeromskiego 30. 

Radna – Pani Grażyna Majkowska zwróciła się z pytaniem odnośnie pkt. 4 w Zakresie 

Zamówień Publicznych na czym polegała weryfikacja dokumentacji wykonawców dla zadania 

„Zagospodarowanie przestrzeni publicznych w Sokołowsku”, czy dokładamy jakieś zadanie 

czy coś zmniejszamy. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że weryfikacja polega na tym, że są złożone oferty, ale 

trzeba je później zweryfikować czy spełniają wymogi. Dzisiaj podpisałem ogłoszenie kolejnego 

przetargu a tamto postępowanie unieważniłem, bo nie spełniało wymogów zgodnie  

z przepisami przez jednego z wykonawców, więc musimy powtórzyć przetarg. 
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Radna – Pani Grażyna Majkowska zwróciła się z pytaniem odnośnie pkt 8 o jakie drogi 

chodzi. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że jest napisane o jakie drogi chodzi, przestawiałem 

Państwu drogi w załączniku przy omawianiu budżetu na 2024 r. Zależy nam na tym, żeby to 

jak najszybciej ogłosić, później są problemy z wyłonieniem inwestora zastępczego i zależy 

nam, żeby jak najszybciej poogłaszać przetargi na drogi, jeżeli teraz byśmy wybrali 

wykonawców będziemy mieli bardziej korzystne warunki. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad. 7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżaw i najmu 

omówiła Zastępca Burmistrza – Pan Mariusz Pawlak 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 
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Uchwała Nr LXXVI/436/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 grudnia 2023 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony 

umów dzierżaw i najmu została podjęta 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXXVI/436/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

na czas nieoznaczony umów dzierżaw i najmu 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących  

z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi omówił Kierownik 

Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej – Pan Andrzej Mielczarek. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXVI/437/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 grudnia 2023 r.  

w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

została podjęta 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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Uchwała Nr LXXVI/437/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

 z dochodów własnych niepochodzących  

z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2023 r. omówiła Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXVI/438/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 grudnia 2023 r.  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 r. została podjęta 12 głosami „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXXVI/438/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 r. 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów omówiła Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk. 

 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka odczytała  Uchwałę nr XIII/118/2023 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 1 grudnia 2023 r.  

w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Mieroszów przedstawionej wraz z projektem uchwały budżetowej na rok 2024. 
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Uchwałę nr XIII/118/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

we Wrocławiu z dnia 1 grudnia 2023 r.  

w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej  

prognozy finansowej Gminy Mieroszów przedstawionej  

wraz z projektem uchwały budżetowej na rok 2024 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem czy te przesłanki, które są w opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej już się ziściły, czy uzyskaliśmy te dochody ze sprzedaży 

mienia i czy możemy już ze spokojem sumienia podnieść rękę na tak. 

Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk odpowiedziała, że tak, wczoraj został podpisany akt 

notarialny, w dniu dzisiejszym wpłynęły te środki, które stanowiły też wyjaśnienie Burmistrza 

do RIO, dzisiaj mamy wpływ tych środków z Nadleśnictwa. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXVI/439/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 grudnia 2023 r.  

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów została podjęta 12 

głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXXVI/439/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 11. Projekt uchwały budżetowej Gminy Mieroszów na 2024 rok omówił Burmistrz 

Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński. 

 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka odczytała  Uchwałę nr XIII/119/2023 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 1 grudnia 2023 r.  

w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Mieroszowa projekcie uchwały budżetowej 

na rok 2024. 

Uchwałę nr XIII/119/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

we Wrocławiu z dnia 1 grudnia 2023 r.  

w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Mieroszowa  

projekcie uchwały budżetowej na rok 2024 

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że wypada mieć nadzieję, że ten budżet uda się w 

przyszłej kadencji zrealizować, przed nami roku wyborczy i może tak być, że to już zupełnie 

nowy skład będzie realizował ten budżet. Chciałam również podziękować za przygotowanie tej 

propozycji budżetowej uważam ją za bardzo ambitną i mam nadzieję, że jeszcze w kategoriach 

realnej, jeszcze takiego budżetu nasza gmina nie miała, że wydatki majątkowe równoważą się 

z wydatkami bieżącymi, co oznacza, że jest to podział 50/50 i jest to wspaniałe, że możemy tak 

przyśpieszyć z inwestycjami. Troszkę brakuje mi tutaj pójścia w kierunku transformacji 

energetycznej, wyjścia do przodu jeżeli chodzi o odejście od gazu, wiemy doskonale w jakim 

kierunku idzie UE, są to małe sprawy ale mówię po to, żebyśmy mieli to z tyłu głowy, że od 

roku 2026 Unia przestanie dofinansowywać tematy związane z opalaniem energią kopalną, 

więc dobrze byłoby gdybyśmy poszukali zielonych rozwiązań dla problemów związanych  

z ogrzewaniem. Muszę wyrazić pewną refleksję i spojrzę tutaj na Pana Radnego Mynca, bo to 

on ostatnio z takim entuzjazmem wyrażał się o sięganiu do kieszeni naszych wyborców, otóż 

Pani Skarbnik na Komisji wspominała o tym, ale pragnę do tego nawiązać, w ramach tego 

budżetu widzimy rekordową subwencję wyrównawczą i ten 71% wzrost subwencji 
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wyrównawczej świadczy o tym, że dochody mieszkańców odjeżdżają od dochodów średnich 

krajowych i to jest bardzo przykre. Myślę, że jak się ma mniej w portfelu to się ludziom słabiej 

żyje, a my im tu nie pomogliśmy, dlatego uważam, że mamy wobec nich wielkie zobowiązania. 

Zastanawiałam się nad obsługą długu, koszty odsetek znacząco rosną, ale w czasach tak 

szalejącej inflacji tego wzrostu kosztów wykonania warto jest korzystać  

z kredytów mimo, że koszty obsługi tych kredytów rosną, to mimo wszystko udaje się 

realizować inwestycje, czym szybciej realizujemy tym do przyszłości będzie nam taniej i będzie 

żyło nam się lepiej. Jeżeli chodzi o urzędy gmin bardzo mnie cieszy deklaracja podwyżki dla 

urzędników na poziomie 15%, to widać na poziomie tego budżetu. Szkoda, że pozostałe 

wydatki bieżące urzędu gminy rosną szybciej, bo jak popatrzyłam do planu 21%. Ze swojej 

strony jako radna Kowalowej dziękuję, że w tym budżecie nareszcie po tylu latach zapaliło się 

dla nas światełko, myślę tutaj o budynku, w którym mamy świetlicę sołecką, dziękuję również 

za deklarację dotyczącą dokumentacji projektowej na drogę do Sali Świadków Królestwa 

Jehowych, myślę, że to ucieszy zarówno wiernych tej wspólnoty jak i mieszkańców, w tym 

mnie, bo ja również mieszkam przy tym odcinku drogi. Wszystkim dziękuję również za to, że 

przyłożyliśmy się chociaż w drobnym fragmencie do powstania tego budżetu, trzymam kciuki 

za jego realizację i życzę, żeby udział inwestycji w latach przyszłych był równie wysoki  

w stosunku do wydatków bieżących. 

Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej w Sokołowsku – Pan Paweł Zimnowodzki powiedział, 

że przyszedłem, ponieważ zostałem wywołany do tablicy na Komisji Ogólnej w związku  

z budżetem gminy na przyszły rok. W tym roku budżet OSP Sokołowsko wynosił 108 000 zł, 

w przyszłym roku schodzimy do poziomu 77 000 zł, podobno jest to spowodowane 

niewykorzystaniem budżetu w tym roku, takim poziomem realizacji naszego budżetu. Po za 

Prezesem OSP w Sokołowsku jestem też Komendantem Gminnym Związku Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Gminie Mieroszów, a także wiceprezesem Zarządu Powiatowego Powiatu 

Wałbrzyskiego w Związku Ochotniczych Straży Pożarnych. Uważam, że jest to w stosunku do 

mnie krzywdząca wypowiedź, że nie zrealizowałem budżetu OSP, który posiadam, ponieważ 

jako OSP jako Prezes, jako człowiek, który stara się odbudować OSP, które prawie nie istniało, 

i to z dużą pomocą Pana Burmistrza i Państwa Radnych, bo chciałbym zauważyć, że OSP 

Sokołowsko swój budżet i budżet na takim poziomie jaki ma od paru lat to nie miało nigdy. Jak 

zawsze się tu pojawiam czy jak jestem u Pana Burmistrza to uważam, że tyle co Pan Burmistrz 

i Państwo włożyli dla tego OSP nie zrobił nikt wcześniej, ale w tym przypadku poczułem się 

trochę skrzywdzony takimi słowami, ponieważ ja budżet wykorzystałem w takiej ilości w jakiej 
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zostało mi to pozwolone. Zgodnie z umową jaka jest spisana miedzy OSP a gminą, realizuję 

ten budżet tak jak pozwalają mi na to dokumenty, paragrafy. Czy korzystamy z dotacji? Tak, 

w tym roku jako OSP składaliśmy wnioski o dotację do Funduszu Składkowego Ubezpieczeń 

Społecznych odpowiedź była odmowna, na dotację. Z funduszu KGHM też odmowna. 

Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej nam oraz OSP Mieroszów 

przyznał dotację, prawie 20 000,00 zł dla każdego OSP. Z Kasy Rolniczego Ubezpieczenia 

Społecznego złożyliśmy wniosek o dotację, jesteśmy na liście oczekującej na uzyskanie torby 

PSP R1. Dotacja z KSRG dla naszej jednostki wyniosła 6094 zł plus wkład własny jednostki. 

Dotacja dla MDP, stworzyliśmy Młodzieżową Drużynę Pożarniczą, na tą drużynę, na stroje dla 

tych dzieci pozyskaliśmy 3220,00 zł. Poza tym wszystkim z Komendy Miejskiej Państwowej 

Straży Pożarnej otrzymaliśmy od Komendanta 11 pozycji sprzętu niezbędnego naszej 

działalności. Organizowaliśmy wraz z gminą i Panem Burmistrzem Młodzieżowy Turniej 

Wiedzy Pożarniczej na poziomie powiatowym. 2 naszych delegatów wyjechało na poziom 

wojewódzki. Poza tym jako OSP braliśmy udział w ćwiczeniach wojewódzkich i powiatowych 

organizowanych przez Komendę Wojewódzką i Komendę Miejską PSP w Wałbrzychu. 

Byliśmy jako OSP dysponowani do zabezpieczenia medycznego oraz do zabezpieczenia 

logistycznego tej imprezy. Staramy się jak możemy, pozyskujemy środki z każdego możliwego 

miejsca, a nie wykorzystaliśmy budżet tylko dlatego, bo tych pieniędzy fizycznie pewnie nie 

było, były wirtualne. I jeżeli chodzi o dotacje, to tak jak i ja, tak jak i Tomek Mordoń, bo teraz 

opowiadam się w naszym imieniu obopólnym, ponieważ jestem Komendantem Gminnym  

i odpowiadam za zabezpieczenie PPOŻ gminy, jeżeli chodzi o wyposażenie jednostek OSP,  

w sierpniu złożyliśmy wnioski o dotacje o wkład własny w dotację. W naszym przypadku udało 

się to pozyskać, Pani Skarbnik w grudniu zapłaciła fakturę za węże, pismo było złożone  

w sierpniu, nie wiem czemu to tak trwało. Dzisiaj zamykałem dotację, do końca roku mieliśmy 

na to czas, więc można powiedzieć, że ostatnim rzutem na taśmę nie przepadły pieniądze. OSP 

Mieroszów wyskrobało własne pieniądze, jest trochę bogatszą większą jednostką, za 

poprzednich władz było trochę więcej dofinansowane. My jesteśmy małą jednostką, która się 

odbudowuje, więc mamy trochę większe kłopoty finansowe, jeżeli chodzi o własne środki. 

Wydatkowanie tej kwoty ok. 65 000 zł w tym roku było spowodowane nie tym, że my tych 

pieniędzy nie chcieliśmy wydać, my po prostu nie mieliśmy możliwości ich wydać. Dotacja na 

funkcjonowanie w wysokości 77 000 zł jest to kwota porównywalna z tym rokiem nie biorąc 

pod uwagę żadnych inwestycji i zakupów, jest to kwota, która pozwoli nam może przetrwać 

rok. Chciałbym podziękować w tym roku udało nam się zrobić remont boksu garażowego, 

wygląda on całkiem ładnie. To nie jest Państwa wina, ani Pana Burmistrza, że poprzednie 
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władze nie interesowały się tym OSP i nakłady finansowe na tą jednostkę były znikome, albo i 

żadne. Teraz się to od paru lat dość znacznie zmieniło, ale mamy XXI w. i mogę się Państwu 

pochwalić, że na garażu remizy OSP, gdzie trzymamy samochody za kilkaset tysięcy mamy 

światło, jest taki włącznik na ścianie i zapalamy światło, a nie świecimy latarkami, żeby znaleźć 

mundur na ścianie. Głos mi się łamie, bo emocjonuje się tą całą sytuacją, bo od paru lat z Panem 

Burmistrzem, wice Burmistrzem, większością Państwa Radnych znamy się prywatnie, poza tą 

salą rozmawiamy, staramy się i kombinujemy, żeby to nie tylko trwało, ale się rozwijało to 

OSP. Pani Skarbnik tłumacząc się wykorzystałem 100% budżetu, który został mi dany do 

wykorzystania, jeżeli pozwoliłaby mi Pani wykorzystać te 108 000 zł, które mieliśmy w tym 

roku, to ja jestem w stanie to zrobić, tylko nie mając takiej możliwości, sama Pani wie, że my 

tych pieniędzy nie dostajemy na konto i nie oddaję ich na koniec roku, tylko dostaję tyle ile uda 

mi się złożyć. Dokumenty łącznie z fakturami proforma czy wyceną rzeczy , które chciałbym 

kupić składam w miarę możliwości. Zazwyczaj wygląda to tak, że rozmawiamy ze sobą i Panie 

mówią, żeby poczekać, że może nie teraz, żeby te zakupy zrobić później, a później się okazuje, 

że już jest za późno. Ostatni wniosek o zakupy, już wiedząc, że gdyby gmina nie zapłaciła 

wkładu własnego w tą dotację to postaramy się znaleźć środki własne, złożyłem 21 listopada. 

Poza odpowiedzią ustną nie dostałem odpowiedzi na to pytanie, było to złożone zapytanie  

o możliwość zakupu umundurowania z budżetu gminy, który aktualnie posiadaliśmy, nie są to 

jakieś zbędne rzeczy, które można by powiedzieć, że są nam niepotrzebne były to 

umundurowania i odzież bojowa. 2 tygodnie temu mieliśmy kontrole gotowości operacyjnej, 

przeszliśmy ją pozytywnie, aktualnie mamy 22 członków i posiadamy 14 kompletnych 

mundurów bojowych na dzień dzisiejszy, nie wspominam o rękawiczkach, o hełmach, 

ponieważ jesteśmy niedokompletowani. Jak jesteśmy zapraszani na Dożynki lub inne spotkania 

gminne to bardzo często się nie pojawiamy, choćbyśmy chcieli to nie mamy jak, bo większość 

ludzi nie ma w czym się pojawić. Już nie mówiąc o tym, że jest problem z mundurami 

bojowymi. O mundurach wyjściowych nawet nie mamy co myśleć, jestem teraz w mundurze 

wyjściowym, jest to mundur Państwowej Straży Pożarnej, ponieważ poza członkiem OSP 

jestem dowódcą zastępów w Państwowej Straży Pożarnej i mam taką możliwość korzystania z 

tego umundurowania. Jakbym nie miał tego munduru to w OSP nie posiadam żadnego, 

ponieważ jeszcze nie jest moja kolej na zakupy tego munduru. Wracając do tego co mówiłem, 

nie jest to nagonka na Pana Burmistrza, Wiceburmistrza czy Panią Skarbnik, bo w ciągu 

ostatnich 4 lat Gmina Mieroszów poczyniła olbrzymi postęp, jeżeli chodzi o finansowanie OSP 

Sokołowsko i o tym mówię oficjalnie i za każdym razem, że jak zacząłem działać w OSP 

Sokołowsko to tam nie było nic, teraz jest to dość prężnie działająca jednostka, mająca na dzień 
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dzisiejszy 44 wyjazdy, poza wyjazdami gospodarczymi, poza wyjazdami do różnych imprez, 

zresztą Państwo wiedzą, potencjalnie nie ma imprezy w gminie, żebyśmy w jakiś sposób się  

w nią nie angażowali, przy imprezach MCK, gminy lub szkolnych imprez sportowych, zawsze 

uczestniczymy czy zabezpieczamy to medycznie. Jeżeli chodzi o dotacje czy pozyskiwanie 

środków zewnętrznych, bo naprawdę poświęcamy swój prywatny czas i szukamy dotacji.  

W ciągu ostatnich 4 lat z budżetu gminy zostały zakupione 4 mundury bojowe, z budżetów 

sołeckich 2 mundury bojowe, z dotacji i różnych innych środków, które pozyskaliśmy 

zakupiliśmy 5 mundurów bojowych, więc można powiedzieć, że więcej załatwiamy z zewnątrz 

niż dostajemy tutaj, ale i tak bardzo za to dziękujemy, bo jest to duży postęp z poprzednimi 

latami. Przypuszczam, że czytając dokumentację budżetową, znając się trochę na ekonomii, to 

wiem, że z pustego to i Salamon nie naleje, i mam świadomość tego, że my tych pieniędzy do 

końca roku nie dostaniemy i nie wykorzystamy, tylko brakuje mi w tym wszystkim takiej 

uczciwości, bo ja żeby przygotować tą ofertę zakupową, przygotować fakturę, poświęciłem na 

to kilkadziesiąt godzin życia prywatnego, żeby na koniec usłyszeć, że mam w budżecie 30 000 

zł, ale ich nie mam. Chciałem się wytłumaczyć, że jako OSP Sokołowsko wykorzystaliśmy 

100% budżetu, który zostało nam dane do wykorzystania. Dziękuję Panie Burmistrzu za to co 

do tej pory Pan zrobił, bo uważam, że jest to bardzo dużo w porównaniu do poprzednich 

włodarzy i chciałbym, żeby było tak dalej. Mam nadzieję, że w przyszłym roku uda się, poza 

tym budżetem, bo w tym budżecie nie widzę środków i możliwości kontynuowania remontu 

remizy, gdzieś się uda znaleźć pieniądze. Pewnie po nowym roku będziemy gdzieś szukać jakiś 

środków. 

Zastępca Burmistrza – Pan Mariusz Pawlak powiedział, że słuchając Pana Prezesa wiele 

rzeczy o których opowiedział gmina w pełnym zakresie wspierał zarówno OSP Sokołowsko 

jak i OSP Mieroszów, ustawa o Ochotniczych Strażach Pożarnych mówi jednoznacznie, że 

gmina wspiera w ramach swoich możliwości swoich zasobów. Chciałbym przypomnieć, że 

OSP Mieroszów i OSP Sokołowsko są w powiecie wałbrzyskim najwyżej cenionymi, czyli 

stawka za udział w akcjach ratowniczych i szkoleniu jest najwyższa na terenie powiatu 

wałbrzyskiego. Przychodzą takie sytuacje w których OSP we własnym zakresie remontuje OSP 

w Sokołowsku, myślę, że też w tym duże wsparcie gmina bierze i to wsparcie było na tyle, że 

remiza OSP wygląda inaczej niż wyglądała, to że jest światło fakt i myślę, że dalsza część tej 

remizy będzie w dalszym ciągu remontowana i zabezpieczana przed niszczącymi warunkami, 

które obecnie panują. 
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Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński powiedział, że nie zajmuję się 

nadzorowaniem OSP, ale też rozumiem Pana Prezesa, bo środki finansowe dla OSP w 

Sokołowsku są potrzebne. To co powiedziałem na Komisji jest to budżet, ale są kwestie zmiany 

w budżecie, mam nadzieję, ze te środki finansowe znajdziemy, bo rozumiem, że wszyscy 

pracują społecznie, wprawdzie są tam minimalne kwoty wypłacane z budżetu gminy, ale 

zawsze zależało mi na tym, żeby te dwie OSP funkcjonowały oraz żeby strażnica w 

Sokołowsku wyglądała zupełnie inaczej i proszę mi wierzyć w pierwszym kwartale te środki 

znajdziemy.  

Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej w Sokołowsku – Pan Paweł Zimnowodzki 

odpowiedział, że zawsze to powtarzam, że nie ma co porównywać co było kiedyś, bo tutaj 

pomoc Pana Burmistrza i Państwa Radnych jest nieoceniona w rozbudowę tej remizy.  

W remizie mamy ogrzewanie, mamy ocieplony sufit, mamy wyremontowany garaż, to są 

rzeczy, które były wcześniej nie do pomyślenia. Chodzi mi tylko o jedno stwierdzenie, bo 

wszyscy się gdzieś spotykamy, gdzieś chodzimy i słyszę w kuluarach, że budżet na przyszły 

rok jest kształtowany z budżetu wykonania z tego roku. Głównie moje przyjście tutaj było 

spowodowane tym, że wykonanie było na poziomie, który uzyskaliśmy. Jakby budżet na 

przyszły rok były taki sam jak w tym było by bardzo fajnie, co prawda też rozumiem sytuację 

finansową gminy i nie oczekuję od Państwa nawet zmian w tym budżecie. Dziękuję za takie 

budżety jakie były do tej pory, przyszłoroczny budżet jest niedoszacowany dla naszej jednostki, 

ale my postaramy się go nie przekroczyć, a Państwo może zwiększyć jeżeli będzie taka 

możliwość. Wykonaliśmy tyle budżetu ile nam pozwolono, wykonaliśmy 100% przyznanych 

środków. 

Przewodnicząca – Pani Violetta Kopka powiedziała, że wiele się w ciągu naszej kadencji tej 

rady i kadencji Pana Burmistrza wiele dobrego się w straży zadziało, pamiętam jak przyszłam 

na początku i jak wyglądała remiza naszej mieroszowskiej straży pożarnej, myślę, że zarówno 

władze miasta jak i ta rada i przyszła rada są przychylne do wszelkiej pomocy straży pożarnej, 

która świadczy nam wszystkim jako mieszkańcom pomoc i ratuje nam czasami życie. Odnosząc 

się do budżetu chciałam powiedzieć, że takiego budżetu jaki jest uchwalony na rok 2024 jeszcze 

za naszej kadencji nie było, wydatki majątkowe są tak wielkie, inwestycji jest tak dużo, 

chciałabym życzyć naszej radzie, przyszłej radzie i przyszłemu Burmistrzowi miejmy nadzieję, 

że temu samemu, który jest obecnie, żeby te wszystkie inwestycje zostały zrealizowane, żeby 

nasza gmina się rozwijała, piękniała w oczach i żeby wszystkim nam żyło się w niej dobrze. 
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W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXVI/440/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 grudnia 2023 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mieroszów na 2024 r. została podjęta 12 głosami „za”, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXXVI/440/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mieroszów na 2024 r.  

stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXXIV/206/2021 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 kwietnia 2021r. w sprawie 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 

bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi omówiła 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieroszowie – Pani Bogusława Nawrat. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXVI/441/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 grudnia 2023 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/206/2021 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 

kwietnia 2021r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

schronisku dla osób bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi została podjęta 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się”. 
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Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXXVI/441/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/206/2021 Rady Miejskiej Mieroszowa  

z dnia 29 kwietnia 2021r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad  

ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych  

oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi 

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie utworzenia ośrodka 

wsparcia Klub „Senior+” w Golińsku omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Mieroszowie – Pani Bogusława Nawrat. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXVI/442/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 grudnia 2023 r.  

w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia Klub „Senior+” w Golińsku została podjęta 12 głosami 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXXVI/442/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia Klub „Senior+” w Golińsku 

stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia  planu 

pracy Komisji Ogólnej na I półrocze 2024 r. omówiła Przewodnicząca Komisji Ogólnej – 

Pani Marta Studnicka 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXVI/443/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 grudnia 2023 r.  

w sprawie zatwierdzenia  planu pracy Komisji Ogólnej na I półrocze 2024 r. została podjęta 15 

głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXXVI/443/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zatwierdzenia  planu pracy Komisji Ogólnej na I półrocze 2024 r. 

stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2024 roku. omówił Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej – Pan Mariusz Mync. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że nie bardzo podoba mi się plan, uważam, że jest 

mało ambitny, jedna kontrola do kwietnia, nie podoba mi się to, że nie dostaliśmy e-mailem 
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projektu tej uchwały. Chciałabym bardzo, żeby w planie pracy Komisji Rewizyjnej na I 

półrocze 2024 r. znalazło się  również Mieroszowskie Centrum Kultury i żeby udało się Komisji 

Rewizyjnej wyjaśnić tą sytuację, chyba, że nie jest Pan zainteresowany, dlaczego musieliśmy 

w trybie tak pilnym dopłacać do MCK mimo, że plan dotacji był szczegółowo rozpisany. Ja 

jestem bardzo ciekawa i byłabym wdzięczna, gdybyście Państwo troszeczkę zagęścili się ze 

swoją pracą i gdyby udało się również taki temat kontroli w roku 2024, jeszcze zanim 

skończymy naszą kadencję zrealizować.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Mariusz Mync odpowiedział, że materiały są w 

mailu z 21 grudnia, odnosząc się do planowanej kontroli MCK uważam, że wyjaśnienia które 

przedłożył Dyrektor MCK mnie osobiście satysfakcjonowały i nie widzę potrzeby żeby 

specjalnie wdrażać kontrolę MCK. Jeżeli rada będzie miała odrębne zdanie możemy oczywiście 

wprowadzić poprawkę przegłosować to. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że w takim razie proszę o przegłosowanie zmiany 

planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2024, ponieważ w planie pracy Komisji Ogólnej 

w miesiącu kwietniu jest przewidziana dyskusja nad MCK proponuję w miesiącu marcu 

dopisać kontrolę wydatków MCK w roku 2023. 

Przewodnicząca ogłosiła 5 min przerwy. 

Głosowanie nad wnioskiem o wprowadzenie do projektu uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2024 r. w miesiącu 

marcu kontroli w zakresie wydatków MCK w roku 2024. 

Wniosek o wprowadzenie do projektu uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2024 r. w miesiącu marcu kontroli 

w zakresie wydatków MCK w roku 2024 został odrzucony 5 „za”, 5 „przeciw”, 2 

„wstrzymujących się” 

Zestawienie z głosowania nad wnioskiem 

stanowi załącznik nr 23 do niniejszego głosowania. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 
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Uchwała Nr LXXVI/444/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 grudnia 2023 r.  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2024 roku została 

podjęta 10 głosami „za”, 1 głosów „przeciw”, 1 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXXVI/444/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2024 r. 

stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Przewodnicząca – Pani Violetta Kopka powiedziała, że chciałabym Państwu w roku 2024 

życzyć owocnej pracy w radzie, spełnienia marzeń, wszystkiego dobrego w życiu osobistej  

i w życiu zawodowym.  

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

Ad. 20. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca zamknęła LXXVI sesję Rady 

Miejskiej Mieroszowa. 

Protokołowała: 

Anna Maślankiewicz 


